
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING 06.04.22 

 

1. Kay Hennekens opent, als voorzitter van het BAPS vzw, de vergadering. 

Hij bedankt : 

- De medebestuursleden 

 de heer Marc Somerhausen heeft aangegeven dat hij niet voor een nieuwe termijn gaat. 

- De leden van het BAPS vzw; 

- De organisatoren en alle medewerkers op de shows; 

- Het team dat het jaarboek gemaakt heeft; Ilse, Jutta, alle fotografen en mensen die artikels 

hebben aangeleverd; 

- De dames op het Stamboek. 

Als bestuur blijven we ons best doen om de uitdagingen correct op te lossen en alle werkzaamheden 

naar eer en geweten uitvoeren. 

Er zijn 14 stemmen in de zaal aanwezig. 

 

2. Ratificatie van het verslag van de Algemene Vergadering 2021 

Bij afwezigheid van opmerkingen wordt er gestemd: 

- 14 stemmen voor; 0 stemmen tegen. 

 

3. Jaarverslag 2021 van de secretaris 

Het woord wordt gegeven aan Marc Somerhausen. 

Een algemene vergadering organiseren in een covidperiode was een challenge. 

Twee jaar lang zijn er allerlei activiteiten die verstoord werden. 

Het secretariaat van het Studbook is zeer actief en waakzaam gebleven, daar waar vele landen hun 

stamboek hebben moeten sluiten.  

Daarom dat ik Vicky en Lydia dank voor hun inspanningen hun werk verder te zetten. 

Pas in januari 2022 hebben wij Covid ontmoet in het kantoor en moesten we enkele dagen sluiten. 

 

Ondertussen is er een nieuwe Europese Wet van toepassing: Animal Health Law. 

Paspoorten worden een document dat deel uitmaakt van Openbare Gezondheid waar een 

zoötechnisch document aan wordt toegevoegd. Tot nu toe was het het zoötechnisch document dat 

van het hoogste niveau was, nu is het de Openbare Gezondheid. Het uiteindelijke resultaat is dat de 

identificatie een taak is die toekomt aan het Federale Niveau. Paspoorten kunnen dus worden geleverd 

door het stamboek.  De juiste modaliteiten zijn nog niet gekend, limietdatum juni 2022. 

In praktijk brengt dit niet veel wijzigingen met zich mee. 

De registratie van veulens zal nog steeds gebeuren door het stamboek (een onlinedocument zal 

binnenkort verschijnen). 

Het stamboek zal hierdoor echter geen groot instituut worden zoals in bv. in Frankrijk. 

Bepaalde modaliteiten zijn reeds van toepassing, zoals de verplichting een vestigingsnummer te 

hebben. 

Eveneens van toepassing : de veulens worden behouden in de voedselketen bij gebrek; ze kunnen 

enkel uitgesloten worden door een veearts door behandeling of door de administratie. 

 

De vervanger van mevrouw De Praeter heeft het Ministerie van Landbouw verlaten en er is nog geen 

vervanging op dit moment. 

 

Tijdens de pandemie werd de prijs voor privé hengstenkeuringen verminderd tot € 2.000,00. 

De volgende hengstenkeuring gaat door op 1 oktober 2022 in Oud-Herverlee. 



Dank aan alle juryleden voor hun inzet. 

Dank ook aan Lydia (die het BAPS vzw verlaat) voor de jaren die zij aan het BAPS vzw heeft toegewijd. 

 

De statistieken bevestigen de goede gezondheid van het stamboek. 

De exportcijfers liggen hoog. Hetzelfde niveau wordt behouden zoals de vorige jaren. 

Tot zover het verslag van Marc Somerhausen. 

 

4. Jaarverslag 2021 van de penningmeester 

 

Het woord wordt gegeven aan Bart Beckers. 

 

Vergeleken met 2020 was er nog een winst van € 19.500,00 afgerond. 

Voor 2022 was een klein verlies gebudgeteerd, maar toch kunnen we afsluiten met een winst van € 

27.000,00. 

Dit is het gevolg door de stijging van onze inkomsten, vooral door de inschrijving en exports van 

paarden. 

In dit resultaat zit wel ook een inkomst van het BK. In 2020 werd het BK niet georganiseerd. 

De kosten van het BAPS zijn wel wat gestegen.  Een grote kost is uiteraard kantoor en secretariaat: 

O.a. Postkosten (Fedex e.a.), informatica, erelonen, Ecaho, Waho; geen kosten van algemene 

vergadering, met uitzondering van deurwaarderskosten, beperkte verplaatsingskosten van de 

bestuursleden, beperkte sponsoring en kosten hengstenkeuring, en een grote personeelskost 

(dewelke nodig is voor de administratie).  

Samen een kost van : € 270.000,00, met een positief resultaat van € 27.000,00. 

 

Over naar de balans: 

Grootste bezitting : spaarrekening en bankrekening: eind 2021 voor een totaal van € 307.000,00. 

Totale kost eind 2021 : € 50.000,00 

Het BAPS bevindt zich dus nog steeds in een gezonde situatie. 

 

Bij afwezigheid van vragen wordt overgegaan tot de goedkeuring van jaarrekening. 

 

5. Goedkeuring jaarrekening 

 

- 14 stemmen voor; 0 stemmen tegen. 

 

6. Kwijting van de bestuurders 

 

- 14 stemmen voor; 0 stemmen tegen 

 

7. Goedkeuring begroting 

 

- 14 stemmen voor; 0 stemmen tegen 

 

  

8.  Eventuele verkiezing van 2 rekeningtoezichters 

 

- 4 mensen in de zaal kunnen toezichthouder worden : geen vrijwilligers. 

 



9.  Verkiezing van 3 bestuurders 

 

Verkiezing van 3 bestuurders:  

 - 1 voor de Nederlandstalige gemeenschap: 

- Kay Hennekens : einde mandaat en herkiesbaar – mandaat van 4 jaar 

 

 - 3 voor de Franstalige gemeenschap: 

 - 1 mandaat van 4 jaar :  

- Marc Somerhausen – einde mandaat en niet herkiesbaar 

 - 1 mandaat van 3 jaar 

 - 1 mandaat van 2 jaar 

 

Geen nieuwe kandidaten. 

 

- Kay Hennekens:  11 x ja , 0 x nee en 3 x onthouding. 

 

10. Jaarverslag 2021 hengstenkeuring 

 

- Zit vervat in het verslag van de secretaris. 

 

11. Jaarverslag 2021 galoprennen 

 

Nelly Philippot krijgt het woord. 

 

25 rennen dit jaar. Vanaf januari tot december, elke twee week een ren, afwisselend lange en korte 

afstanden, afwisselend driejarigen en volwassenen. Indien voldoende interesse, vierjarigen apart. 

Drie banen in België, Oostende, Ghlin, Waregem.   Vele trainers maken hun paarden klaar voor het 

Midden-Oosten.  

Grote rennen hebben meestal plaats in Oostende. Dit jaar wordt er één verschoven naar Ghlin omdat 

Ghlin bereid is € 15.000,00 te sponsoren voor één dag met vier koersen. 

Er wordt getracht ook een koers voor pony’s (halfbloed) te organiseren. 

Eventueel samen met Heritage kampioenschap.  

In Oostende (juni en juli) rekenen we op 10.000 bezoekers. 

In Ghlin is dit minder omdat er ook gelopen wordt in de winter. 

In de maand mei gaan een aantal rennen door te Waregem.   

Vorige jaar ook aanwezig op Waregem Koerse. 

Heritagepaarden zijn paarden die niet gemengd zijn met typische renbloedlijnen uit Frankrijk. 

Europees kampioenschap voor heritagepaarden : deelnemers uit Roemenië, Bulgarije, Polen, … 

Gemiddeld per ren 11 starters, hetgeen hoger ligt dan in de andere Europese landen. 

Deze koersen worden graag gezien door Fransen, zelfs uit Zuid-Frankrijk. 

Positief is de interesse van trainers van Engelse volbloeden. 

 

12. Jaarverslag endurance 

 

Diane Bedard krijgt het woord. 

 

L’année 2021, comme l’année 2020, a été compliqué à gérer pour tout le monde. 



La participation aux courses (quand celles-ci n’étaient pas annulées) a été réduite à cause des 

nombreuses embuches liées à la crise sanitaire. Ce qui s’est répercuté directement sur les challenges 

avec une faible participation de seulement 19 chevaux. 

On espère que cela s’arrangera en 2022. Que les courses prévues auront bien lieu, que les stages 

d’initiation et les entrainements reprendront leur cours normalement. On pourra espérer alors que le 

nombre de participants reviendra au moins au niveau de 2019 où nous dépassions les 40 chevaux. 

Tous les résultats des challenges se trouvent sur la page fb du SBCA, le site internet ainsi que dans le 

Yearbook.  

Pour ceux qui ont remporté des gains, je rappelle que c’est le propriétaire du cheval ou des chevaux 

qui doit envoyer un mail au secrétariat en mentionnant le nom du cheval ou des chevaux et son 

numéro de compte.  

La fiche de participation 2022 se trouve déjà sur le site internet du SBCA et dans le Yearbook. 

Vous pouvez également consulter les règlements sur le site et dans le Yearbook.  

Ceux-ci sont révisés à chaque année soit pour préciser certains points et/ou pour s’ajuster en 

fonction du changement de la règlementation au niveau national et FEI.  

Vous trouverez aussi sur le site et dans le yearbook la marche à suivre pour inscrire un cheval dans 

les challenges 2022. 

CE QUI CHANGE CETTE ANNEE : Dorénavant, au lieu des printscreen, il sera plutôt demandé 

d’ajouter dans le mail envoyé au SBCA, les liens des toutes les courses réussies pour l’année 

concernée. La fiche du cheval ou des chevaux devra être scannée et jointe au mail. 

Les scans du Régistration Certificat et de la carte de membre ne seront plus nécessaires. Toutes les 

vérifications (par exemple si la personne est bien membre du SBCA ou qui est le propriétaire des 

chevaux)… toutes ces vérifications se feront d’office auprès du secrétariat. 

Voilà ce qu’on pouvait dire des challenges. 

 

Pour ce qui est du concours Modèle et Allures pour Chevaux d’Edurance… 

Encore cette année, il a dû être annulé… pour une seconde fois, toujours à cause des restrictions 

sanitaires qui était en vigueur jusqu’au début mars. La Journée Nationale de l’Endurance n’a pas pu 

avoir lieu et le forum s’est fait en ligne. 

Nous avons réfléchi afin que le SBCA organise seul le concours plus tard dans année.  Mais comme il 

me faut environ 6 mois pour commencer les démarches afin organiser ce concours et que l’été n’est 

pas une période favorable à l’organisation pour moi… et qu’octobre commence déjà à être un peu 

tard pour sortir les jeunes chevaux, qu’il y a encore des courses et des shows qui mobilisent les 

forces, nous avons donc décidé d’attendre au printemps prochain pour l’organisation du prochain 

concours. 

La prochaine date sera probablement décidée fin septembre-début octobre 2022. 

Nous annoncerons la date sur la page fb du SBCA dès qu’elle sera officielle. 

Voilà pour le concours. 

 

On espère un vrai retour à la normal cette année, et en attendant, je vous souhaite tous une bonne 

saison en 2022. 

 

 

13. Jaarverslag shows 

 

Ilse Verbruggen krijgt het woord. 

 



In 2021  heeft BAPS het Belgisch Kampioenschap georganiseerd  in Sentower Park, tijdens het 

weekend van de internationale Sentower Diamond Trophy.   In de binnenhal werd de In-hand show 

gehouden, terwijl er in de  buitenpistes het BK Sport werd gehouden.  De sport rubrieken waren ook 

toegankelijk voor buitenlandse deelnemers, waarvoor een aparte ranking werd opgemaakt. 

De Raad heeft recent beslist om ook in 2022 het Belgisch Kampioenschap te laten doorgaan in 

Sentower Park, op zaterdag 2 juli.  De locatie is fantastisch en we hadden tijdens het BK een groot 

internationaal publiek dat aanwezig was, wat belangrijk is voor onze Belgische fokkers.    Ook de 

sportrubrieken zullen terug internationaal worden aangeboden, uiteraard met aparte ranking.   

In 2022 ziet de Belgische showkalender als volgt uit :  zie lijst 

Belangrijk om weten is,  dat naast de wijziging van datum van het Belgisch Kampioenschap,  er ook 

een Internationale B show doorgaat tijdens het verlengde weekend van het Europees 

Kampioenschap, nl van vrijdag 28 oktober tot 30 oktober 2022.  Deze show zal ook in 2023 doorgaan 

De data van de Title and A shows zijn ook gekend, zie lijst   

 

De AlKhalediah show in Polen werd gedown-grade tot een B-Show, waardoor er in Europa nog maar 

2 A shows overblijven,  Menton en de A show in het Verenigd Koninkrijk, die gezien de Brexit ook niet 

zeker is dat die zal doorgaan. 

We hebben enkele ECAHO statistieken die de shows weergeven sinds 2010…. waarbij we de voorbije 

2 jaar heel zeker rekening moeten houden met de COVID 19 pandemie. Opmerkelijk is vooral dat 

Nationale juryleden veel vaker worden gevraagd om shows te jureren.  Dit is ook mede  verklaarbaar 

door Covid.  

We vragen alle show organisatoren om hun affiliaties voor volgend jaar, 2023 tijdig aan BAPS te 

bezorgen, zodat De Raad deze binnen de gestelde termijnen aan ECAHO kunnen bevestigen.   

 

Het Blue Book 2022 is klaar en werd recent online gezet. Mogen we nog eens benadrukken dat het 

voor organisatoren, officials, handlers, deelnemers prioriteit is dat dit regelboek wordt gelezen en 

nageleefd. 

Enkele belangrijke wijzigingen zijn dat : 

- organisatoren de lijst van deelnemende paarden sturen naar de Executive Secretary, onmiddellijk 

na sluitingsdatum van de inschrijvingen, maar niet later dan 7 dagen voor de start van de show 

(kwalificaties van de paarden nakijken) 

 

- in de jury beoordeling wordt voortaan het criteria ”Body and Topline”  herleid naar “Body” 

 

- in de collecting ring gelden nieuwe regels : 

 niet meer dan 2 personen zijn toegelaten om de handler te helpen in de collecting ring. Deze drie 

personen dragen het rugnummer van het paard.  Organisatoren moeten dus voortaan een set van 3 

rugnummers voorzien per deelnemend paard.  Slechts 1 persoon mag de handler helpen tijdens de 

“warming-up”, dit met een gestandaardiseerde zweep waar een plastic aanzit van maximum 10 cm.   

Alle andere manieren van opjagen, bang maken zeg maar  zowel binnen als buiten de voorring zijn 

verboden.  Paarden mogen enkel op een grote cirkel gelongeerd worden.   

 

- tijdens de prijsuitreiking mogen de paarden in de line-up enkel door de handler of een volgens de 

ringmeester ander capabel persoon in de hand gehouden worden, dit om ongevallen te voorkomen. 

 

- kandidaten van de jury cursus level I en level II, die tot driemaal toe niet slagen, moeten 5 jaar 

wachten om aan een laatste test te kunnen deelnemen. Slagen ze niet in deze laatste test , krijgen ze 

geen kans meer. 



 

BAPS is volop bezig om een nieuwe cursus te organiseren voor aspirant juryleden, die deelnamen aan 

de jurycursussen georganiseerd door de overheid.   Een eerste cursus weekend wordt 

hoogstwaarschijnlijk georganiseerd in mei.  De cursisten worden hierover nog geïnformeerd.  

 

Na de pandemie plant ECAHO ook weer cursussen in voor haar officials.  Ook hier raden we  iedereen 

aan om alle info hieromtrent te volgen op de EC website. 

 

Het Handlers platform ETHA kreeg ondertussen een officiële erkenning en is voortaan gekend en 

Internationaal gehoord als ITHA.  Constructieve deelname aan de SC vergaderingen zijn genotuleerd. 

 

Verdere info betreffende ECAHO  is dat : 

 

- er ondertussen, sinds de AGM in Frankfurt 2021 nieuwe bestuurders werden verkozen in het 

Executive Committee van ECAHO.  Na het eerdere aangekondigde ontslag van Essam Abdulla  en de 

eerder verrassende terugtrekking van Mevr. Anna Stojanowska  net voor de verkiezingen in 2021, 

werden  De Heren Mr. Mohamed Al Harbi( UAE)  en  Mr.Ahmed Abdelrazik (EGY) verkozen als nieuwe 

Executive members.  Mevr. Marianne Tengsted verving Dhr Gideon Reisel als voorzitter van het 

Registrars Committee.    

In 2022 besliste  ECAHO bestuurder Renata Schibler zich niet opnieuw kandidaat te stellen en werd 

Mevr. Christine Jamar-Demeerseman verkozen tot nieuwe ingezetene van het ECAHO bestuur . 

 

In december vorig jaar werd Christiane Chazel door het Executive Committee vekozen tot Vice 

President of ECAHO. 

Enkele maanden later, In februari 2022 …. Kwam er een bruuske mededeling dat het Wereld 

Kampioenschap Show in 2023 en 2025 in Qatar zal doorgaan ipv in Parijs.  Hieruit ontstond een 

serieuze discussie tussen de leden van ECAHO.  Voorlopig is er enkel een akkoord dat het WK niet 

altijd in Parijs moet doorgaan, net zoals andere zeg maar  Wereld Beker evenementen zich 

internationaal verplaatsen.  De regelgeving binnen ECAHO hieromtrent moet nog worden bepaald en 

goedgekeurd in asap volgende SC meetings. 

 

De Judges Instructors Group, die haar activiteiten terug heeft gestart,  heeft voorstellen om paarden 

met erfelijke, genetische aandoeningen uit te sluiten tot deelname aan shows.   

Het gaat hier over de over- en onderbeet en over cryptorchidie  Een dierenarts moet dan een rapport 

opmaken waarin hij verklaart dat het paard deze aandoening niet heeft.   De discussies hoe ze dit in 

goede regelgeving kunnen opnemen  in het Blue Book lopen nog.   

 

Het ECAHO scoring systeem, dat zowel on- als offline werkt, word eerstdaags gelanceerd. 

 

Het Honory Membership werd dit jaar gegeven aan Charly and Shirley Watts en aan Anne Heiloo.  

 

Het BAPS Jaarboek is in druk en wordt jullie asap toegestuurd. 

 

 

14. Jaarverslag 2021 sport 

 

Marc Somerhausen krijgt het woord. 

 



De nationale kampioenschappen: er waren niet veel deelnemers maar er werden wel veel prijzen 

toegekend. 

BAPS heeft de prijzen, toegekend door Ecaho, gecompenseerd, zodat iedereen recht had op een 

prijs. 

Weinig interesse voor de sport-categorie. 

Goede initiatieven werden 4-5 jaar geleden voorgesteld, maar wegens de pandemie zijn deze 

verwaterd. 

Het systeem moet nieuw leven worden ingeblazen. 

Wij deden het maximum dit jaar en ik wens veel geluk aan mijn opvolger en hoop dat hij erin zal 

slagen om paarden en jockeys te vinden. 

De mogelijkheid moet worden geboden om de paarden te tonen in een gepaste omgeving en niet 

enkel bij de gelegenheid van een Belgisch kampioenschap. 

Dat project was er, maar is nooit geconcretiseerd. 

De show, paarden worden opgejaagd door plastic zakken, wat niet goed overkomt. 

Er was een goede samenwerking met Nederland, maar het probleem was dat ze erg ambitieus 

werden en dat ze het steeds beter wilden doen, zodat wij niet konden volgen, wat ook niet gewenst 

was. Dressuur werkt best ook wel goed.  Het is dus niet echt gericht naar de Arabische paarden. 

Dit zet wel de jongeren aan om op treden, maar dit is snel beperkt. 

In de huidige wereld hebben ze een strikt programma. 

 

Ilse 

 

Ik heb nog een klein commentaar daarover : t.t.z. dat wij hebben gezien dat meer en meer 

plaatsvond binnen Ecaho.  Ik denk dat Ecaho een beetje meer geld naar zich toe heeft willen trekken 

en dan is het geworden wat Ilse nu beschreven heeft, een soort onnozel spektakel waar niet de juiste 

paarden niet in de juiste klasse zitten maar het is een afwijking die gaandeweg plaatsgevonden heeft. 

Het was te verwachten en de mensen bij Ecaho zijn begonnen met een goed systeem. De regels zijn 

veranderd en geëvolueerd en nu komen we tot een punt waarin de organisatoren degenen zijn die 

geld hebben en die maar iets organiseren dat niets meer met de sport te maken heeft. 

De dynamica ging verloren omdat er geen doel meer is. 

Vroeger was er een puntensysteem per race waar Ecaho een premie gaf. 

De afdruk van de show heeft de goede wil van veel mensen meegesleept en het werd verbrod door 

het Ecaho-systeem.  Daarvoor werd er gezorgd dat het Midden-Oosten niet zou deelnemen.  De 

Fransen zijn ertussen gekomen en de prijzen zijn gestegen.  Met racen kan men niet valsspelen, het is 

nog altijd de snelste die wint. 

Maar situatie zoals mensen die uit Zuid-Frankrijk komen voor een prijs van € 2.000,00, net genoeg 

voor hun kosten, volstaat niet. 

 

 

15. Jaarverslag 2021 promotie 

 

Koenraad werkt aan een artikel welke ter promotie van de volbloed arabier in het algemeen gebruikt 

kan worden. 

Zodra het artikel beschikbaar is zal er gekeken worden waar dit gepubliceerd kan worden. 

 

Daarnaast heeft Koenraad een voorstel gedaan om een kleine show te organiseren welke educatief 

zal zijn, zonder inschrijfgeld.  

Belangrijk : ’s morgens beginnen, tonen wat een jurylid wil zien, hun eigen paard leren kennen. 



Daarna kleine competitie : kleine fokkerijwedstrijd, geen show, mensen samenbrengen met leuke 

barbecue in een positieve sfeer om van het van kleins af aan weer te doen groeien. 

Gewone mensen zijn bang van de huidige showsituatie, het kost ook veel te veel geld. 

In de maanden juli – augustus een gaatje vinden tussen de showkalender door en onze leden hiertoe 

oproepen.  Te organiseren in verschillende regio’s om onze leden terug aan te zetten geïnteresseerd 

te geraken en plezier te hebben met hun paardjes. 

 

Kay sluit de vergadering af om 20 uur 40 en bedankt iedereen om te komen. 

 


